
Updated on December 10, 2021:
1、Low-capacity reminders can be set on the mobile APP;
2、Low temperature protection can be set on the mobile phone APP (this function needs to be installed with a
relay to cut off the circuit)

Update notes:
1、The mobile APP needs to be upgraded to version 1.3.24 or higher. When the mobile APP is opened, it will
prompt that there is a new version, click confirm and install the upgrade;

2、On December 10, 2021, we simplified the firmware upgrade steps. New products can be upgraded directly
after clicking the firmware upgrade on the mobile APP. The temperature measurement interface on the
measurement module needs to be short-circuited before the old product upgrades the firmware;

3、How to judge whether your product is new or old?
Open the mobile phone APP--click search---select BGTXXX---click system settings again---click firmware
upgrade---if the firmware code window pops up directly, it is a new product, otherwise it is an old product;



4、The functions of the new product and the old product are the same. For the new version, we have simplified the
firmware upgrade steps;

The firmware upgrade steps of the old product are as follows:
1、Power off first and stop supplying power to KG series products;
2、We need to short-circuit the 2 header pins (TSNS, GND) of the measurement module while energizing the KG
series products

2、Open the mobile APP--click search---select BGTXXX---click system settings---click firmware upgrade---input
firmware code 000--wait for the firmware upgrade to complete.





The firmware upgrade steps for the new product are as follows:
1、Open the mobile APP--click search---select BGTXXX---click system settings---click firmware upgrade---input
firmware code 000--wait for the firmware upgrade to complete.

If you encounter difficulties, please contact kang lee：Lee@junteks.com

mailto:Lee@junteks.com


2021 年 12 月 10 号更新内容：

3、手机 APP 上可以设置低容量提醒；

4、手机 APP 上可以设置低温保护，（此功能需要加装继电器配合切断电路）

更新注意事项：

3、手机 APP 需要升级到 1.3.24 版本以上，打开手机 APP 会提示有新版本，点确认后安装升级即可；

2、12 月 10 号我们优化了产品，新的产品在手机 APP 点击固件升级后可以直接升级，老的产品升级固件前需要短

路测量模块上的温度测量接口；

3、如何判断自己的产品是新产品还是老产品呢？

打开手机 APP--点击搜索---选中 BGTXXX---再点击系统设置----再点击固件升级---如果能够直接弹出固件码窗口的就是

新产品，否则就是老产品；



4、新产品和老产品的功能都是一样的，只是新的版本我们简化了固件升级的步骤；

老产品固件升级步骤如下：

1、先断电，停止给 KG系列产品供电；

2、短路测量模块右上角温度测量接口对应的 2 个排针（TSNS、GND）的同时给 KG系列产品供电；

4、打开手机 APP--点击搜索---选中 BGTXXXX---再点击系统设置----再点击固件升级---输入固件码 000--等待固件升级

完成。



新产品固件升级步骤如下：

1、打开手机 APP--点击搜索---选中 BGTXXX---再点击系统设置----再点击固件升级---输入固件码 000--等待固件升级完

成；



更多问题请咨询李工：Lee@junteks.com


